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Sag nr. Omhandlende:

1980
56 Renovationsordningen 

j.nr. o7.ol.oo

Udvalgsmedlem Kurt Jensen 
har meddelt, at han tog 
forbehold i sagen behand
let på udvalgets møde den 
20. februar 1980 under sag 
35^ "fagrenovationsregula
tiv" .
Efter beslutningen bør til
føjes: "Kurt Jensen tog for
behold"



q d  ^  & AJ-C



Sag nr. Omhandlende:

1980

57 Budget og regnskab 
j.nr. oo.olØo2

Driftsoversigt 1979 fore
lægges

58 Renovationsordningen 
Containerplads 
j.nr. o7-ol.oo
Forvaltningen orien
terer om de økonomiske I
forhold omkring etable
ringen af den ny con
tainerplads ved AFAV i/S 
og den kommende nedlæg
gelse af "Vænget"

59 Amtsveje - Forlægning af 
landevej 522 vest om St.
Rørbæk fra Udlejresvinget 
til St. Rørbæk
j.nr. 05.0I.04G0I
Frederiksborg Amtsråd, tek
nisk forvaltning, har ved 
skrivelse af 4* februar 1980 I 
til Vejdirektoratet frem
sendt forslag til trafikaf
vikling i området omkring 
St. Rørbæk, såfremt Frede
rikssund motorvejen skal an
lægges efter udførelse af 
forlægning af landevej 522 
vest om St. Rørbæk.
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Sag nr. Omhandlende:

1980

59
(fort
sat)

Det fremgår heraf, at lan
devejstrafikken foreslås 
ført tilbage til den gamle 
landevejsføring gennem St. 
Rørbæk by.
Forvaltningen har udarbej
det et notat, hvori der re
degøres for de forhold, der 
bør tilgodeses i den videre 
planlægning.
Notatet fremlægges.

60 Jernbanegade, gågade
j.nr. o5-lo.o2Gol
På baggrund af en under
skriftsindsamling fore
taget i løbet af somme
ren og efteråret 1979 in
deholdende opfordring til 
byrådet om snarest muligt 
at foretage etablering af 
en gågade i Jernbanegade 
har Handelsstandsforenin
gen i Frederikssund frem
sendt skrivelse af 1. fe
bruar 1980 herom.
Det fremgår af undersøgel
sen, at 52 forretningsinde
havere med tilslutning til 
Jernbanegade ønsker en gå
gade.
Det oplyses endvidere, at 
Handelsstandsforeningens be
styrelse er villig til at 
deltage i en forhandling om 
såvel selve etableringen og 
dennes udformning, som den 
økonomiske side af sagen.
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Sag nr. Omhandlende:

1980
61 Gågader, midlertidige

j.nr. o5*lo.o2Gol
Handelsstandsforeningen 
har den 25*2.1980 ved

forespurgt om 
tilladelse til at arrangere 
gågader lørdag den 21.juni 
19 8 0 .
Foreningen vil selv deltage 
v. udkørsel og hjemkørsel af 
de nødvendige skilte m.v. 
og vil selv holde vagt ved 
samme.
De kommunale udgifter vil 
herefter andrage:
2x3x3 vognmandstimer a'
kr. 165,- = 2-970 kr.
16 pladsmandstimer
a» kr. 7 0 ,- = 1.120 -
Moms 828 -

Total ~ 5*000 kr.

Det skal til orientering oplyses, 
at økonomiudvalget med skrivelse 
af 19. juni 1979 til Handelsstands
foreningen har meddelt, at kommu
nen ikke fremover ønsker at yde 0- 
konomisk støtte til tilsvarende 
arrangementer.
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Sag nr. Omhandlende:

1980
62 Færdselsregulering - Trafik

signaler ved Falkenborgsko- 
len, trafikal sikring af 
skolebørnenes adgangsveje 
j.nr. o5.13.o7C-ol
Med skrivelse af 14- februar 
1980 har skolenævnet ved Fal- 
kenborgskolen meddelt, at man 
på mødet den 11. februar 1980 
har behandlet vedlagte "Refe
rat af mødet på Falkenborg- 
skolen den 2 5« oktober 19 7 9"* 
EmneTrafikal sikring af 
skolebørnenes adgangsveje til 
skolen".
Skolenævnet godkender og an
befaler de i skrivelsen om
talte foranstaltninger.

63 Busstoppesteder ved krydset 
Kocksvej/landevej 141 (Om
kørselsvejen)
j.nr. I3 .05G0I

Med skrivelse af 11. februar 
1980 har Venstres Ungdom i 
Jægerspris
opfordret kommunen til at 
forbedre forholdene ved bus
stoppestederne på Omkørsels
vejen ved ovennævnte kryds. 
Forvaltningen fremlægger for
slag hertil.
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Sag nr. Omhandlende:

1980
64 Gader og veje - 

Vestervej 
j.nr. 05.0IG0I
På baggrund af den af 
kommunen udsendte "Fre
derikssund Kommuneplan- 
Hovedspørgsmål og plan
muligheder - oplæg til 
debat 1980" har parcel
foreningen "Vestervang" 
på sin generalforsamling 
den 12/2-1980 drøftet 
materialet og foreslået, 
at Vestervej omdannes til 
"stillevej", og at der 
specielt tages hensyn til 
dårlige oversigtsforhold 
ved Sundbyvej's tilslut
ning til Vestervej og op
kørslen fra jernbanestien. 
Forvaltningen ønsker en 
prioritering af de mange 
ønsker om trafikregulerende 
foranstaltninger efter færd
selslovens § 40*
I hvilke områder skal forvalt
ningen udarbejde projekter, 
der eventuelt kan iværksættes 
som forsøgsordninger? 
Forvaltningen fremsender ved
lagt til orientering "Vinter
vedligeholdelse og renholdelse 
af § 40-veje".
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Sag nr. Omhandlende:

1980
65 Privat fællesvej, Vier

mos e ve,j
j.nr. o5-olGol /B. 431/79
Udvalget besluttede på sit 
møde den 20. februar 1980 
under pkt. 43 at forelægge 
de to indkomne klageskri
velser i forbindelse med 
den projekterede vejfor
lægning for

har
med vedlagte skrivelse 
af 28. februar 1980 kom
menteret de to skrivel
ser.

66 Frederikssund Centralren
seanlæg
j . n r .  06.0I.06Ø00

har ved skri
velse af 1 3 • februar 1980 
fremsendt kommentarer til 
udvalgets forslag til slut
afregning af 28. januar 1980. 
Forvaltningen fremlægger 
ovennævnte skrivelse fra
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Sag nr. Omhandlende:

1980
67 Sti ved Åbjerg- 

skolen
j.nr. o5-o4.olGol

gen
tager deres ønske om, 
at kommunen vil med
virke til opsætning 
af en eller anden form 
for hegn mellem skole
stien og parrets ejendom.
Det påstås, at hegnet er 
ødelagt i forbindelse med 
byggeriet af børnehaven 
og børns leg på byggeplad
sen.
Forvaltningen foreslår, 
at udvalgets skrivelse af 
2. november 1979 om sagen, 
hvorved det tilbydes at 
lade hegnet reparere, fast
holdes.

68 Sti langs jernbanen fra Mar- 
bækve,isbroen
j.nr. 0 5.0 4.0IG0I

Med skrivelse af 19* februar 
1980 har DSB tilbudt kommunen 
at ændre overenskomsten af 1945 

(ændret i 19 4 9) i forbindelse 
med ændring af stiforholdene 
fra Marbækvejsbroen mod jern
banestationen.
Der fremsendes et udkast til 
tillægspåtegning nr. 2 med an
modning om underskrift.
Forvaltningen forelægger skri
velsen.
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Sag nr. Omhandlende:

1980

69 Fælleskommunal bedrifts
sundhedstjeneste 
j.nr. 8 1.11P21

Kommuneforeningen i Frede
riksborg Amt har ved skri
velse af 2 8. februar 1980 

meddelt samtlige kommunal
bestyrelser i Frederiksborg 
Amt, at det udarbejdede 
forslag om etablering af en 
fælleskommunal bedriftssund
hedstjeneste ikke vil blive 
gennemført på grund af mang
lende tilslutning. 
Kommuneforeningen oplyser, at 
Kontaktudvalget for bedrifts
sundhed i Frederiksborg Amt 
v/Arbejdstilsynet, Skovledet 
nr. 9 3> Hillerød, har taget 
initiativ til at koordinere 
planlægningen af bedrifts
sundhedscentrene i Frederiks
borg Amt, samt at der er ned
sat arbejdsgrupper i bl.a. 
Frederikssund.





Sag nr. Omhandlende:

1980
70 Særafgift i henhold til 

kloakvedtægten.CO-RO 
FOOD A/S
j.nr. 0 6.0I.olGol/ol
På baggrund af det på ud
valgets møde den 20. fe
bruar 1980 under pkt. 51 

vedtagne har formandsska
bet haft en drøftelse med 
CO-RO om særafgifter.
Referat herom vedlægges.

71 Renovationsordningen, Stor
skrald
j.nr. o7-ol.oo
Forslag til storskraldsord
ning af 2 7 • februar 1980 
indstilles til udvalgets god
kendelse .
Forslaget er udsendt til samt
lige udvalgsmedlemmer.
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Sag nr. Omhandlende:

1980

72 Affald, AFAV i/S, matr.
nr. 1—  Bonderap, Frede
rikssund .jorder, Strand
vangen 1*5 
j.nr. o9-oo.o4P21

På grund af driftsstop har 
AFAV i/s i en periode i ja
nuar og februar måned 1980 
ikke kunnet modtage slam fra 
bl.a. centralrenseanlægget. 
Miljøudvalget har på sit møde 
den 13• februar 1980 beslut
tet at henstille til teknisk 
udvalg, at udvalget lader ud
arbejde forslag til alterna
tive kvitblivningsmetoder, 
der kan iværksættes under 
driftsstop på AFAV. 
Miljøudvalget har samtidigt 
besluttet at opfordre AFAV i/S 
til at sikre en større slam
lagerkapacitet.





Sag nr. Omhandlende:

1980
73 Kloakforsyningen, prøve-

udtager 
j.nr. o6.ol.ol
Driftsleder
og mil
jøafdelingen, anmoder om 
køb af Aquafractor PRT J l, 

en transportabel enhed til 
fordeling af en udtaget 
vandprøve i fraktioner sva
rende til successive prøve- 
tagningstidsrum.
Apparatet koster ialt ca. 
16.000 kr. incl. moms og 
skal benyttes ved udtag
ning af spildevandsprø
ver i forbindelse med sær
bidrag for bl.a. CO-RO, 
slagteriet m.fl. i henhold 
til kloakvedtægten.
Der er budgetmæssig dækning 
over kloakdriften.
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Sag nr. Omhandlende:

1980

74 Parker og anlæg,
Elmesyge 
j.nr. o4 -olGol
Som det vil være bekendt, 
er elmesygen, der har 
dræbt millioner af elme
træer i andre lande i Eu
ropa, nu fundet flere ste
der her i landet, og det 
må frygtes, at mange af 
Danmarks elmetræer vil gå 
til i løbet af en halv 
snes år, hvis der ikke gri
bes ind.
En sådan udvikling vil i 
høj grad kunne ændre såvel 
landskabet som bymiljøet, 
idet elmetræer udgør en væ
sentlig del af træerne langs 
veje og gader samt i offent
lige anlæg.
Landbrugsministeriet har derfor 
besluttet, at der i foråret 
1980 skal gennemføres en kampag
ne med det formål at animere al
le til at deltage i en frivillig 
bekæmpelse og har pålagt Statens 
Forstlige Forsøgsvæsen at fore
stå denne.
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Sag nr. Omhandlende:

1980

74
(fort
sat)

Med skrivelse af 1 0. marts 
1980 har SFF foreslået kom
munerne en ordning til be
kæmpelse af elmesygen.
Såfremt kommunen kan til
slutte sig forslaget, an
modes der om, at kommunen 
indrykker meddelelse om 
sygdommen i de lokale bla
de en gang i juni 1980, 
når sygdommen kan erkendes, 
og en gang i marts 1981, 
når de fældede træer skal af
hentes .
Man udbeder sig kommunens 
stilling til den foreslåede 
ordning.

75 Materielgårdens fremtidige
organisation 
j.nr. 8I.00.05.08G0I
Økonomiudvalget har på sit 
møde den 4* februar 1980 be
handlet sager og besluttet 
at tilbagesende den til tek
nisk udvalg til fornyet be
handling.
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Sag nr. Omhandlende:

1980
76 Sager afgjort af formand 

og næstformand
Se vedlagte liste

77 Eventuelt og sager til
efterretning
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